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Sedan sist 
Berätta kort om vad som har hänt sedan förra mötet, eller förmedla annan viktig 
information. 

● KV Applied ML 
● KV MVE045 
● KV DAT216 
● Kursvalsmingel 

○ No dammsugare:( 
■ Very bad 

● Genomgång av föregående mötesprotokoll 
● UU 

○ Många hade liknande problem angående zoom 
○ Diskussion kring stora klasser, ska ligga på PL och prata om det 

Kommande vecka 
Vad händer framöver? Fetstilta har egen mötespunkt. 

● KV DAT565 Intro till AI 
○ Lori 

● KV DAT470 Beräkningsmetoder  
○ Ide 

● KV DAT257 Agil 
○ Knyttet 

● KV TDA518 Engelskan 
○ Lori 

● KV DAT475 Avancerade databaser 
○ kalippo 

● Överlämning 

Mejl 
Mejl som dykt upp. Fetstilta har egen mötespunkt. 

● Kursvärderingar 
● DAT545 

○ Oscar “Nils Oscar” Saxen Palm tar den 
 



Dagordning 
GUIn, JavaFX alternativ 
Vi behöver nog en generell diskussion om GUIn då PL kommer vilja ha oss 
inblandade i hur den ska utformas. Yoggi pratade med Staffan om att vi kunde ta 
fram en lista med JavaFX alternativ, då det återigen är en diskussion om att byta ut 
det. 

● Återigen så är folk onöjda med JavaFX 
● Olof inte taggad på att byta 
● Förra snIT pratade med dem, skickade lista? (eller inte?) 
● En lista med alternativ behöver presenteras 
● Olof tycker flutter spontant 

○ Kanske react? 
○ Måste vara något som är genomförbart 

■ Tidsfråga, labbar ska göras om 
■ Kursen måste göras om 
■ Man har läst en javakurs innan 

● I framtiden kommer folk ha mer python 
● Scenebuilder har drag and drop 

○ Folk gillar inte scenebuilder 
● Tänk om man hade lärt sig nåt riktigt som kan användas i verkliga livet för 

projekt/erfarenhet 
● Ingen verkar ha så bra koll på vad som faktiskt kan vara användbart 

○ Vi i snIT kan ha stor influens på beslutet 
■ PL stöttar nog oss 100%   

● Svårt att veta hur mycket det kan bli med react eller annat 
● Olof behöver mer tid för att göra ändringar 
● Behöver hitta någon annan som lär ut den nya teknologin isf 
● snIT tar fram förslag och skickar de till dem 

○ Vi workshoppar (kanske en enkät?) 
 

Antalet ledarmoter i snIT 
Snek ska lägga en motion som säger att antalet i snIT ska sänkas. Vad känner vi 
över det? Sänka antalet ledarmöter från 2-8 till 2-4 (nu 2-6). 

● Nån som står mellan att söka snIT och styrIT väljer snIT så det blir för få till 
styrIT 

● Det är najs att kunna dela upp en massa personer på KV 



● Gruppdynamik? 
○ Räcker nog med 8 för KV och kan bli svårt att planera saker med fler folk 
○ Möten kan bli kaos 

Övrigt 
Sidospår som dykt upp under mötets gång. 

● GIT-workshop 
○ Sker 14/10 i E-studion 
○ digIT arrar typ allt 
○ snIT fixar käk 

■ Sax och knyttet ytterst ansvariga för att det blir mat 
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